

發行人：梁欣榮 (Yanwing Leung)

主 編：柯悌穆 (Timothy Casey)

Past Events

- April 8 召開翻譯碩士學位學程教評會。
A meeting of the GPTI's Teachers' Evaluation Committee was held.
- April 10 召開系教評會。
A meeting of the DFLL's Teachers' Evaluation Committee was held.
- April 15 1. 召開翻譯碩士學位學程教評會。
A meeting of the GPTI's Teachers' Evaluation Committee was held.
2. 召開翻譯碩士學位學程課程委員會會議。
A meeting of the GPTI Curriculum Committee was held.
- April 17 1. 召開系務會議。
A Department Affairs Meeting was held.
2. 召開課程委員會會議。
A meeting of the DFLL Curriculum Committee was held.
- April 23 101 學年度教學優良教師遴選，本系共 7 位老師得獎。
Seven faculty members received awards for excellent teaching for academic year 2012-2013. The awardees are as follows:
教學優良獎 (NTU Excellence in Teaching Award):
黃宗慧教授 (Prof. Tsung-Huei Huang)
吳敏嘉助理教授級專業技術人員 (Prof. Michelle Min-Chia Wu)
貝儒斯講師 (Mr. Bruce Bagnell)
胥嘉陵副教授 (Prof. Jia-Ling Hsu)
林湘漪助理教授 (Prof. Hsiang-I Lin)
張嘉倩副教授 (Prof. Chia-Chien Chang)
朱杰佑講師 (Mr. Giles Witton-Davies)

Future Events

- May 1 (Wed) 1. 召開翻譯碩士學位學程課程委員會會議。
A meeting of the GPTI Curriculum Committee will be held.
2. 召開翻譯碩士學位學程學程會議。
A GPTI Program Affairs Meeting will be held.
3. 召開翻譯碩士學位學程導師工作委員會會議。
A meeting of the GPTI Advisors' Committee will be held.
4. 召開翻譯碩士學位學程招生委員會會議。
A meeting of the GPTI Admission Committee will be held.
5. Faculty Colloquium:

Moderator: Prof. Ya-shih Liu (劉雅詩助理教授)
Speaker: Prof. Anne Scott (University of Western Australia)
Title: Chaucer and the Genre of Medieval Romance
Venue: DFLL New Conference Room, Old Main Library
Time: 3:30-5:00 pm, May 1, 2013

- May 8 (Wed) 召開作文委員會會議。
A plenary meeting of the DFLL Composition Committee will be held.
- May 22 (Wed) 召開系教評會。
A meeting of the DFLL's Teachers' Evaluation Committee will be held.
- May 30 (Thu) 本系將與台灣人文學社、臺灣大學臺灣研究中心及文化研究學會共同舉辦“Questions Concerning Life and Technology: An International Forum”論壇。
“Questions Concerning Life and Technology: An International Forum” will be held.
Venue: 文學院會議室 (College of Liberal Arts Conference Room)
Time: 2:00-5:00 pm., May 30, 2013

Notices

101 學年度第 2 學期學生獎勵案提報

每學期末，校方將根據學生獎懲紀錄計算該學期操行成績。若您有意為本學期表現良好的導生敘獎，煩請填寫學生受獎勵建議表後，於 102 年 6 月 7 日(五)前 e-mail 至 bonnietsai@ntu.edu.tw (蔡杭芮)，或傳真至 02-2364-5452。敘獎時，請您特別留意：「小功」必須提供證明文件，「大功」必須檢附相關證明並提交本校學生獎懲委員會複審。學生受獎勵建議表：<http://www.forex.ntu.edu.tw/teach/archive.php?class=401>

Student Reward Recommendation (Spring Semester, 2013)

Every semester, the University will calculate students' conduct grades according to their reward and penalty records. If you would like to recommend any of your advisees who have performed well, please fill out the form below and send it to Ms. Bonnie Tsai by Friday, June 7, 2013 via e-mail (bonnietsai@ntu.edu.tw) or fax (02-2364-5452).

Please note: no merits or major merits should be given without concrete facts as well as related documentation. The recommendation of major merits should also be reviewed by the NTU Student Reward and Punishment Committee.

NTU Student Reward Recommendation Form:

<http://www.forex.ntu.edu.tw/teach/archive.php?class=401>